
 

 

 

Minuta  

celei de‐a 20 – a Adunare Generală a Asociației Ecumenice a Bisericilor din România 

AIDRom 

23 Iulie 2020, București 

 

Sesiunea a fost moderată de către Eminența Sa, dl. Episcop Reinhart Guib, Președinte 

AIDRom 

1. Rugăciunea de deschidere 

Toți cei prezenți au rostit rugăciunea de deschidere, prezidată de către Domnul Ep. Reinhart 

Guib, președintele AIDRom. Reprezentanții Bisericilor membre AIDRom au rostit rugaciunea 

de deschidere în limbile materne. 

2. Deschiderea ședinței 

 Domnul  Ep.  Reinhart  Guib    declară  deschisă 

ședința,  mulțumind  Bisericilor  fondatoare  și 

celor  membre  pentru  delegarea 

reprezentanților  lor  în  vederea  participării  în 

AG. 

3. Prezentarea participanților 

Participanții s‐au prezentat fiecare, menționând 

numele,  funcția pe care o ocupă și biserica pe 

care o reprezintă. 

Domnul Ep. Reinhart Guib prezintă deasemenea salutul și binecuvântarea Înaltului Nifon. 

 

 



4. Alegerea comitetului organizator  și a comitetului de verificare a minutei 

 La  propunerea moderatorului  și  în  urma  ședinței  Consiliului  de  Administrație,  Comitetul 

Organizator a fost constituit din: Ep. Reinhart Guib, D‐na.Elena Timofticiuc, Pr. Michael Tița și 

D‐na Ana Maria Biro.  

La propunerea moderatorului  au fost propusi membrii comitetului de verificare a minutei: Pr. 

Ionuț Tutea  și doamna Elisabeta Pap.  

Se votează în unanimitate componența celor două Comitete 

 

5. Raportului Președintelui AIDRom 

Părintele  Michael  Tița,  moderatorul 

aceastei sesiuni, îi dă cuvântul domnului 

Episcop Guib,  Președintelui  AIDRom  în 

vederea prezentării raportului său, care 

cuprinde perioada august 2019 până  în 

prezent. 

Domnul Ep. Reinhart Guib menționează 

că  în  perioada menționată  au  avut  loc 

trei ședințe ale AIDRom, una  în 2019 și 

două în anul 2020, dintre care una ținută 

online, scopul  fiind acela de a continua 

cu maximă  răspundere activitatea  față de bisericile prezente  și  față de  instituțiile  cu  care 

suntem parteneri.  

Din  2019  până  în  prezent  AIDRom  si‐a  axat  activitate  în  cadrul  celor  trei  departamente: 

Departamentul  pentru  Formare  Ecumenică,  Departamentul  Dezvoltare  și  Cooperare  și 

Departamentul Educație și Formare pentru Dezvoltare, Pace și Reconciliere.  

Departamenul pentru Formare Ecumenică a pregătit, în colaborare cu preoții bisericilor din 

București și din țară, atât în 2019, cât și în 2020, materialele pentru Săptămâna de Rugăciune 

pentru  Unitatea  Creștinilor,  materiale  ce  au  fost  disponibile  online  pe  site‐ul  AIDRom. 

Implicarea  tematică  și  financiară  a  bisericilor  în  acest  departament  ar  fi  benefică  prin 

sustinerea  lui  dacă  si  celilati membri  AIDRom  ar  susține  financiar  activitățile  ecumenice, 

deoarece în acest moment numai Președintele AIDRom și Biserica Evanghelică CA îl mai susțin. 

De asemenea Departamentul a pregătit reuniuni de formare ecumenică pentru tineret și laicat 

în Iași, Rădăuți și București cu scopul de a dezvolta interesul față de diaconia socială.  



Președintele menționează că dacă Departamentul ar fi primit mai multă susținere din partea 

bisericilor, s‐ar fi putut face mult mai multe lucruri. 

Departamentul  Dezvoltare  și  Cooperare,  reprezentat  de  Secretarul  Executiv  Elena 

Timofticiuc, s‐a axat pe furnizarea de servicii sociale, educaționale, socio – profesionale și pe 

domeniul  drepturilor  omului  și  asistență  în  calamități, mai  precis  în  perioada  de  urgența 

provocata de pandemia de COVID 19. Programele dezvoltate de Departament au  la bază o 

colaborare amplă și deosebită cu parteneri din  țară:  instituții bisericești ale statului român, 

sindicate, ONG – uri, dar  și  internaționale. Președintele menționează că AIDRom a ajuns o 

asociație  ecumenică  recunoscută  în  țară  și  străinătate  pentru  implicare  și  rezultate,  fapt 

realizat cu precădere în urma funcționării acestui Departament. 

Departamentul Educație și Formare pentru Dezvoltare, Pace și Reconciliere a fost preluat de 

Secretarul Executiv Elena Timofticiuc la parametrii temperați, fiind implicați în activitățile sale 

voluntari și colaboratori din alte proiecte. Activitățile au avut ca beneficiari comunități sărace 

și alte persoane vulnerabile. 

Pentru Departamentul  Calamități  Președintele menționează  că  se  caută  în  continuare un 

coordonator  de  proiect  și  cere  participanților  sugerarea  unor  propuneri  pentru  această 

persoană. 

Domnul Ep. Reinhart Guib  continuă prin a menționa provocarea declanșată de noul  virus. 

Menționează de asemenea și angajații AIDRom, care au dat dovadă de un simț al răspunderii 

extraordinar în luarea măsurilor ample și prompe pentru protejarea centrelor și persoanelor 

asistate, cât și a personalului angajat. 

Președintele își încheie raportul prin prezentarea mulțumirii sale către toate bisericile pentru 

înțelegerea, ajutorul și susținerea AIDRom. 

6. Propunerea Președintelui pentru alegerea Președintelui de Onoare AIDRom 

Eminennța Sa, domnul Episcop Reinhart Guib, reamintește delegaților faptul că in anul 2012, 

în cadrul AG 18, Înalt preasfinția sa Nifon a fost ales Președinte de onoare al AIDRom. 

 În spiritul  frăției    și respectului pentru  IPS Nifon, domnul episcop Guib propune acordarea 

titlului de Președinte de Onoare AIDRom Înalt Preasfințitului Nifon, care a avut o contribuție 

semnificativă în dezvoltarea asociației din anul 1992 până în 2019. Dânsul a oferit AIDRom o 

mare vizibilitate și legitimitate în țară și străinătate. Prin omagierea sa se dorește să i se aducă 

mulțumiri dânsului și implicit Bisericii Ortodoxe pentru implicare. 

Decizie: Adunarea Generală  aprobă numirea Înalt Preasfințitului Nifon ca Președinte de 
Onoare AIDRom, cu unanimitate de voturi. 

 

7. Raportul Secretarului Executiv 



Secretarul Executiv începe prezentarea raportului său prin a menționa că anul 2019 a fost unul 

plin de  încercări pentru AIDRom, atât  în ceea ce privește cerințele proiectelor derulate de 

asociație, cât și din punct de vedere al cerințelor avute de bisericile membre.  În acest sens 

doamna Timofticiuc afirmă că a avut loc auditul solicitat de către AG numărul 19, care a fost 

unul foarte amplu, ce a cuprins mai mulți ani. 

Secretarul Executiv menționează că AIDRom a trecut printr‐o perioadă în care și‐a schimbat 

total strategia, ajungând dintr‐o asociație care primea fonduri pentru a ajuta bisericile să își 

dezvolte programele într‐o asociație care a trebuit să implementeze proiecte pentru a‐și putea 

continua funcționarea.  

Dânsa menționează că  în ultima perioadă AIDRom a  implementat un număr de 10 proiecte 

dificile, menite să asiste persoanele în situație de risc 

din  România  prin  Centrele Multifuncționale  pe  care 

asociația le are în Iași, București și Timișoara, să ofere 

asistență  victimelor  traficului de  ființe  umane  (unde 

numărului beneficiarilor a crescut de  la 10 pe  lună  la 

un  număr  de  aproximativ  60  pe  lună),  să  sprijine 

migranții  prin  intermediul  proiectelor  finanțate  de 

către Inspectoratul General pentru Imigrări și UNHCR. 

Se menționează 

proiectul aflat în derulare cu UNCHR, prin care AIDRom 

asigură  asistență  beneficiarilor  în  cadrul  centrului 

Emergency  Tranzit  Center,  singurul  de  acest  fel  din 

Europa  la  acest  moment.  Mentioneaza  ca  in  cadrul 

acestui  proiect  au  fost  asistati  mai  mult  de  600  de 

refugiati.  

Secretarul  Executiv  menționează  că  AIDRom  are  un 

staff  devotat,  care  a  lucrat  și  în momentele  în  care 

angajații nu au mai putut fi plătiți din proiecte. În același 

timp  AIDRom  a  trebuit  să  susțină  un  cash  flow  de 

70.000 de euro, care a fost acordat de către Biserica Protestanta din Germania, deoarece au 

avut încredere în activitățile pe care asociația le desfășoară.  

Doamna Timofticiuc menționează că banii rezultați din vânzarea imobilului din strada Halmeu 

12 sunt securizați în depozit. Prin urmare AIDRom a reușit să asigure bunul mers al proiectelor 

fără a utiliza banii din vânzare. 

Secretarul Executiv aduce în discuție organizarea Comisiei pentru actualizarea Statutuli, care 

nu a mai reușit să se întrunească, și speră că până la sfârșitul anului aceasta să se întâlnească. 

Dânsa menționează faptul că anul 2020 a început la fel de greu din cauza pandemiei cauzate 

de COVID 19. Chiar  și  în această situație angajații AIDRom au continuat să  lucreze  și să  fie 



prezenți  la birou  și pe teren, deoarece telemunca a fost acordată doar pentru două zile pe 

săptămână. Diaconiile din Germania au susținut AIDRom prin achiziționarea de produse de 

protecție (măști, mănuși, dezinfectanți etc.). Aceste produse au fost acordate și personalului 

Inspectoratului General pentru Imigrări. 

De asemenea departamentele  care nu au primit  finanțări, Departamentul pentru Formare 

Ecumenică și Departamentul Educație și Formare pentru Dezvoltare, Pace și Reconciliere au 

fost  susținute  prin  activități,  fiind  menționate  Săptămâna  de  Rugăciune  și  programele 

ecumenice organizate în special în zona Rădăuți de către angajații AIDRom și de către domnul 

profesor Remus Rus. 

Secretarul Executiv își încheie raportul prin a afirma că este pentru prima dată când AIDRom 

s‐a concentrat pe strângerea de donații de la firme din Romania. Activitatea a fost un succes, 

iar firme mari, precum Ikea și Epack, au donat produse și bani.  

Pr.  Michael  Tița  aduce  la  rândul  său  în  discuție  numirea  unui  coordonator  pentru 

Departamentul pentru Calamități și reia ideea Președintelui AIDRom, cerând reprezentanților 

bisericilor  prezente  să  propună  un  coordonator.  Propunerile  pot  fi  făcute  și  în  cadrul 

prezentului AG, dar și ulterior. 

Preotul Mark Gyula, reprezentant al Bisericii Reformate din România, a propus‐o pe doamna 

Ana Maria Biro pentru postul de coordonator pentru programul de Urgenta. Doamna Biro își 

arată interesul pentru program, insă dorește mai multe informații despre acest departament 

și proiectele pe care le‐a implementat înainte de a accepta propunerea. 

Preotul  Ciprian  Ion  Ioniță,  Consilier  patriarhal  coordonator  în  cadrul  Bisericei  Ortodoxă 

Română,  a  cerut  informații  suplimentare despre  activitatea  centrelor multifuncționale  din 

Timișoara  și  Iași.  Doamna  Secretar  Executiv  i‐a  oferit  informațiile  solicitate,  precizând  că 

centrele multifuncționale au fost de un real folos pentru persoanele care au dorit să plece să 

lucreze în Europa, in mod special Germania și Italia, deoarece beneficiarii au primit informații 

despre contractele de muncă. De asemenea aceștia au primit informații despre centrele din 

Germania,  care  fac  parte  din  networking  –  ul  AIDRom,  unde  pot  apela  în  cazul  în  care 

întâmpină dificultăți. Centrul Multifuncțional din Timișoara este mai complex, fiind inclusă și 

componenta de cazare pentru victimele traficului de persoane in scopul muncii forțate, fiind 

destinate două camere în acest sens.  

Pr. Mihai  Spătărelu  intervine  și  declară,  referitor  la  Departamentul  pentru  Calamități,  că 

acesta trebuie să fie revitalizat și că se pot accesa în acest sens mai multe fonduri. În ceea ce 

privește  Departamenul  pentru  Formare  Ecumenică,  dânsul  reia  ideea  acordării  dobânzii 

aferente  depozitului  de  50.000  de  euro  către  departament.  Doamna  contabil  Florentina 

Buruiana intervine și afirmă că dobânda acelui cont este în jurul sumei de 400 de lei pentru o 

perioadă de 6 luni. 

Decizie: Adunarea Generală a aprobat raportului Președintelui și al Secretarului Executiv 



 

8. Prezentarea bilanțului 

 Bilanțul este prezentat de către cenzorul ENACHE ANAMARIA ESTELLA – expert contabil. 

Aceasta afirmă că este pentru prima data, după foarte mulți ani când bilanțul este depus la 

timp. 

Aceasta a  transmis  faptul că bilanțul a  fost externalizat către un expert contabil, acreditat 

CECCAR,    iar situațiile financiare au fost relizate de catre contabilii AIDRom,  inclusiv pentru 

perioada  in  care  fostul  contabil  sef,  Elena  Joandrea  a  fost  responsabilă.    Domna  cenzor 

informează că, desi a cerut de nenumărate ori doamnei Joandrea să prezinte documentele 

financiare aferente perioadei  în care era  responsabilă  în calitate de contabil  șef, aceasta a 

refuzat să prezinte aceste documente pînă in clipa de fața. 

Cenzorul a mai constatat că inventarierea s‐a realizat cu mare dificultate datorită îngreunării 

pe  care  contabilul Elena  Joandrea a  făcut‐o  în acest  sens. Astfel  inventarul a  fost  finalizat 

săptămâna aceasta, cu sprijinul altor colegi, care s‐au oferit să ajute la incheierea inventarului.  

Cenzorul a constatat că pe trezorerie există niște sume care trebuiesc investigate și explicate, 

atât din casieria unitații, cât și din bancă, însumând suma de 10,141 de lei. Pentru explicarea 

acestor sume este așteptată doamna Joandrea, deoarece a deținut funcția de contabil șef și 

avea obligația inventarierii fondurilor de trezorerie la 31 decembrie a fiecarui an, ceea ce nu 

s‐a efectuat.   

 Ca rezultate, există un excedent de 1,210,355 de lei, care provine în proporție covârșitoare 

din  vânzarea  imobilului  din  Halmeu,  ce  reprezintă  suma  de  955,000  lei.  Acest  excedent 

reușește să acopere deficitele din anii precedenți. 

În ceea ce privește activitatea non – profit există un excedent de 68,000 de lei, reprezentând 

banii din proiectele avute cu Germania. 

Referitor la activitatea economică care s‐a încheiat anul trecut, există o pierdere de 2,428 de 

lei. 

Doamna Secretar Executiv reia discuția asupra doamnei Elena Joandrea și afirmă că aceasta 

nu a predat la timp situațiile financiar – contabile către colegii săi. Doamna cenzor la rândul 

său menționează faptul că trebuia să se închidă TVA – ul la sfârșitului anului 2019, o dată cu 

închiderea  activității  economice  rezultate  din  activitatea  economică  desfașurată  in  cadrul 

pensiunii, dar că acesta s‐a închis cu întâriere. Închiderea a fost efectuată de catre alt colg din 

cadrul departamentului financiar contabil. 

În continuare reprezentantul Bisericii Armene întreabă de ce biserica pe care o reprezintă nu 

a  aflat despre  vânzarea  imobilului din Halmeu  și nu au  fost  consultați  în  această privință. 

Secretarul Executiv îl informează despre faptul că Biserica Armeană a fost informată despre 



vânzare în cadrul AG 19, ținut în anul 2019, și că decizia asupra vânzării a fost luată, conform 

statutului AIDRom, de către membrii CA. 

Preotul Ionuț Gabriel Corduneanu, vicar administrativ patriarhal  în cadrul Bisericii Ortodoxe 

Române, intervine și afirmă că pornind de la aceste decizii trebuie schimbat statutul AIDRom, 

pentru  ca  nu mai  reflectă  poziția  bisericilor.  Continuă  prin  a  afirma  că  Biserica Ortodoxă 

înțelege  să depășească această  situație  creată de  vânzare  imobilului din Halmeu  și  că are 

încredere  în Consiliul de Administrație AIDRom  și  în Secretarul Executiv pentru gestionarea 

bunului mers al asociației. 

Decizie:  Bilanțul  se  aprobă,  cu  o  singură  abținere  venită  din  partea  reprezentantului 
Bisericii Armene. 

 

9. Bugetul pentru anul 2020 

Bugetul a fost prezentat de către responsabilul financiar Florentina Buruiană. Aceasta a fost 

aprobat în CA din data de 23 iunie 2020. În buget sunt detaliate proiectele spre evaluare, iar 

unele sunt deja în implementare, în timp ce altele sunt în prelungire (cum este cazul UNHCR). 

Au avut loc discuții despre proiectele viitoare și componența acestora.  

Se  exemplifică  proiectele  în  care  sunt  implicați  membrii  ai  Bisericilor  și  ale  Asociației 

Filantropia Oradea. 

Bugetul se supune la vot. Se votează în unanimitate 

10.  Prezentarea  raportului  de  audit  efectuat  de  comisia  de  audit  agreată  de  Bisericile 

membre Fondatoare AIDRom 

Președintele AIDRom afirmă că din păcate nu avem un raport comun de audit, ci 3 rapoarte 

diferite: ale Bisericii Ortodoxe Române, Bisericii Luterane CA și Bisericii Reformate.  

I se dă cuvântul vice ‐ președintelui AIDRom, pr. Michael Tița, pentru a prezenta raportul de 

audit al Bisericii Ortodoxe Române. Secretarul Executiv punctează niște  informații din acest 

raport ce nu reflectă realitatea, un exemplu fiind faptul că se specifică existența unor contracte 

pe  perioadă  nedeterminată  pentru  niște  angajați  care  nu  au  prestat  servicii  în  schimbul 

salariului plătit, lucru complet fals. Confuzia provine din faptul că unele sume de bani rezultate 

din  vânzarea  imobilelor  AIDRom  din  anii  precedent,  au  constituit  plata  unor  angajați  ai 

organizației  ce  nu  activau  în  nici  un  proiect,  cum  ar  fi  Secretarul  Executiv,  contabilul  sef, 

coordonatorul  departamentului  Ecumenic,  sau  alti  angajați  ce  nu  erau  remunerați  prin 

proiecte.    În niciun  caz aceste  sume nu  s‐au dus  către angajații  care erau deja plătiți prin 

proiecte. Din acest motiv acum Secretarul Executiv,  în speță doamna Elena Timofticiuc, nu 

primește remunerație pentru funcția  de secretar executiv, ci numai din proiectele pe care le 

coordonează.  



O explicație pentru informațiile eronate ce apar în raport este aceea că doamna contabil Elena 

Joandrea  a dat  la  rândul  său date  greșite domnului Drăguș,  reprezentantul BOR  in  cadrul 

comisiei, care a pregătit raportul de audit din partea Bisericii Ortodoxe Române. 

Secretarul  Executiv  oferă  informații 

despre  corecțiile  financiare  de  pe 

proiectele  implementate,  corecții  ce 

nu au rezultat din munca defectuoasă 

a  personalului,  ci  din  lipsa 

beneficiarilor  ce  urmau  să  facă  parte 

din proiect.  

Vice‐ președintele AIDRom punctează 

un alt aspect ce apare  în raport, acela 

al  angajărilor  pe  perioada 

nedeterminată a unor angajați care lucrează pe proiecte cu perioadă determinată, fapt ce a 

creat probleme juridice. Secretarul Executiv intervine și afirmă că membrii CA au luat decizia 

ca fiecare angajat ce lucrează pe proiect să aibe contract de muncă pe perioadă determinată, 

fapt ce a dus la litigii în instanțe. 

Preotul Corduneanu  intervine  și afirmă că sunt două aspecte ale acestei probleme. Una va 

semnifica schimbarea statutului AIDRom, pentru ca bisericile să aibe un cuvânt mai clar de 

spus  în politica AIDRom. Celălalt aspect era acela al faptului că dânsul s‐ar fi așteptat  la un 

răspuns în scris din partea AIDRom la raportul de audit realizat.  

Secretarul Executiv  intervine și afirmă că a transmis punctul de vedere al AIDRom mai  întâi 

către membrii CA, dar că îl va transmite tututor celor prezenți astăzi, lucru care s‐a întâmplat. 

Fiecare participant a primit o copie acest document. 

 

Domnul  Friedrich  Gunesch,  Secretar 

General  în cadrul Bisericii Evanghelice 

CA,  intervine  și  exprimă  punctul  de 

vedere  al  Bisericii  Luterane  CA  cu 

privire  la  raportul  de  audit.  Dânsul 

consideră  că  trebuie  să  se  aibe  în 

vedere  situația AIDRom din ultimii 10 

ani  și  faptul  că  asociația  s‐a  susținut 

singură  din  proiectele  pe  care  le‐a 

realizat  și  nu  cu  sprijinul  tuturor 

bisericilor  membre,  așa  cum  era 

stipulat  în  statut.  Afirmă  că  AIDRom 

este  singura  platformă  concretă  de 



cooperare  între  biserici.  În  raportul  bisericii  pe  care  o  reprezintă  nu  s‐au  constatat  acele 

probleme majore  financiar  –  contabile menționate de  către Biserica Ortodoxă Română  în 

raportul său. Ca recomandări ce apar  în raportul de audit este specificată o contribuție mai 

mare din partea bisericilor membre. Mulțumește echipei AIDRom care a dus  la bun sfârșit 

atâtea proiecte. 

Reprezentantul Bisericii Reformate exprimă punctul de vedere cu privire la raportul de audit. 

Consideră că în linii mari este de acord cu raportul prezentat de Biserica Ortodoxă Română. 

Afirmă că a luat act de cunoștință de punctul de vedere al angajaților AIDRom și că va prezenta 

punctul  de  vedere  final  după  analizarea  acestuia.  Consideră  că  bisericile membre  nu  au 

sprijinit suficient asociația în activitatea desfășurată. 

Președintele  AIDRom  încheie  prin  a‐și  manifesta  mulțumirea  pentru  munca  depusă  în 

formularea rapoartelor de audit.  

11. Statutul AIDRom 

Preotul Corduneanu afirmă că așteaptă invitația AIDRom pentru constituirea grupului de lucru 

în vederea amendării statutului. 

Există reprezentanți din partea fiecărei biserici pentru comisia privind statutul.  

12. Apelul împotriva transformării Muzeului Sfânta Sofia din Instambul în moschee 

Se discută subiectul în cadrul AG și se adoptă cu unanimitate de voturi.Documentul urmează 

să fie transmis  bisericilor parteneri AIDRom din România și din străinătate. 

Rugăciunea de încheiere 

Adunarea Generală se  finalizează cu prezentarea concluziilor Președintelui AIDRom  și cu o 

rugăciune și binecuvântare din partea bisericilor membre. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Președinte 

Episcop Reinhart Guib, Biserica Evanghelica C.A. din Romania 

 

 

 

 

Vicepreședinte 

Pr. Michael Tița, Biserica Ortodoxă Română 

 

 

 

 

 

Secretar Executiv 

Elena Timofticiuc 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Membrii comisiei de verificare a minutei: 

Pr. Ionuț Tuțea, Biserica Ortodoxă Română 

 

Elizabeta Pap, Biserica Evanghelică Luterană din România 

 

Lista participanților la cea de‐a 20 – a Adunare Generală a AIDRom din data de  

Biserica Ortodoxă Română 

1. Pr. Michael Tița Vice – președinte AIDRom 
2. Preotul Ionuț – Gabriel Corduneanu, Vicar administrativ patriarhal 
3. Preot Ciprian Ioniță, consilier patriarhal coordonator 
4. Dl. Gelu Marcu, Inspector patriarhal, Administrația Patriarhală 
5. Dna. Olivia Bîrdici, manager proiect, Federația Filantropia 
6. Preotul Ionuț Tuțea, Consilier eparhial, Arhiepiscopia Bucureștilor 
7. Dna Aurelia Brihac, asistent social, Arhiepiscopia Bucureștilor 
8. Dna Ionela Ionescu, asistent social, Arhiepiscopia Bucureștilor 

Biserica Evanghelică CA din România 

9. Ep. Reinhart Guib, Președinte AIDRom 
10. Dl. Friedrich Gunesch, Secretar General 

Biserica Evanghelică din România 

11. Dna Elisabeta Pap 

Biserica Reformată din România 

12. Preot Zsold Bela, Preot paroh, Parohia Reformată București 
13. Preot Biro Tivadar, Preot paroh, Parohia Reformată București 
14. Dna Ana Maria Birou, membră CA 
15. Preot Mark Gyula, Preot paroh, Parohia Reformată Săcele 

Biserica Armeană 

16. Preot Radu Krikor Holca 

AIDRom staff: 

17. Secretar Executiv: Dna Elena Timofticiuc 
18. Catălina Niculescu, manager proiecte 
19. Florentina Buruiană, responsabil financiar 
20. Dana Gavril, coordonator proiecte 

Participanți suplimentari 

21. Enache Ana Maria Estella, cenzor 


